
Medlemsinformation till 87:ans fiberförening. 

Fakturahantering. 

Faktureringen fungerar i stort mycket bra och betalningsförmågan är hög. 
För att minska antalet påminnelser har styrelsen beslutat att: 

I de fall betalning inte sker i tid så kommer en påminnelse att skickas ut cirka en månad efter att 
betalning ska ha inkommit. Om betalning ändå inte görs, överlåts fakturan till Profina för 
inkassoåtgärd. 

Kollektivavtal 

Vid försäljning av en fastighet, som har tecknat kollektivavtal, ska antingen avtalet överlåtas till ny 
ägare eller om detta inte kan ske, så fortsätter det ekonomiska ansvaret att gälla för nuvarande 
avtalsägare. Avtalet kan också överlåtas till ägare av annan fastighet inom föreningen, som inte har 
ett kollektivavtal sedan tidigare. 

Dokumentation av fibernätet. 

Styrelsen jobbar vidare med att slutföra dokumentationen av nätet.
Den största delen som är kvar för att få en komplett anläggning är att dokumentationen 
digitaliseras, en tjänst som vi köper av ett konsultbolag.
Vi har en förhoppning att detta ska vara klart under första halvåret 2022.

Styrelsen önskar alla en God  Jul och ett 
Gott Nytt fiberår.


